
Evanjelická spojená škola, Komenského 10, 031 01  Liptovský Mikuláš 

 

Z Á P I S N I C A 

zo stretnutia Rady rodičovského združenia pri ESŠ 

Dátum konania:                  21.10.2024  o 16.00h 

Miesto konania:                 Auditórium ZŠ 

Prítomní:  PaedDr. Jana Chaloupková – riaditeľka ESŠ 
   Petra Labajová Kubištová – predseda Rady rodičov pri ESŠ 
   + zástupcovia rodičov jednotlivých tried gymnázia a ZŠ (viď prezenčná listina) 
Program:   
                                               - otvorenie 
                                               - informácie z vedenia školy 
                                               - voľba do výboru RRZ 
                                               - schválenie rozpočtu na rok 2024/2025 
                                               - diskusia/rôzne 
                                               - záver 
1. Otvorenie 

Predsedníčka privítala všetkých prítomných a otvorila stretnutie. Dala slovo pani riaditeľke. 
 

2. Informácie z vedenia školy 
Rodičovského združenia sa na ZŠ zúčastnilo – 208 z 409 žiakov, cieľom bolo oboznámiť rodičov z organizáciou 
šk. roka 2024/2025 a školským poriadkom 

Najvyšší počet cca 90% bolo v prvých ročníkoch, 100% účasť bola v 2.B 

Podnety za rodičov EZŠ  
3.A – rodičia sa sťažujú za veľké množstvo správ - RŠ spolu s pani zástupkyňou informovala všetkých kolegov na 
EGJT, aby využívali funkcionalitu a výber vždy cielili na konkrétnu skupinu, ktorej má byť informácia zaslaná 
 

3.B -  rodičia by chceli platiť ŠKD cez Edupage – vyriešené RŠ,  
rodičia by uvítali možnosť zrealizovať lyžiarsky výcvik na 1.stupni – RŠ zo strany školy nemá také finančné ako 
ani personálne kapacity, aby takýto LV zrealizovala ale je naklonená tejto iniciatíve a v prípade, že sa rodičia 
takejto akcie zhostia podporí túto aktivitu 
 

4.C – rodičia by uvítali krúžok ANJ – RŠ uviedla, že pani učiteľky ANJ túto ponuku neposkytli a preto sme ju 
nemali v ponuke, 
rodičia by uvítali zvonček na BIVŠ – čo už RŠ zabezpečila 
 

6.A – rodičia sťažujú na malé porcie obedov – pani RŠ túto tému odkomunikovala s pani vedúcou ŠJ na 
samostatnom stretnutí, porcie na druhom stupni podliehajú normám, ktoré musia pani kuchárky dodržiavať, 
hmotnosť surového mäsa a upraveného musí byť presná, je si istá, že nemôže v žiadnom prípade dochádzať 
k tomu, že deti majú malú porciu, v prípade, že sa stravníkovi nezdá gramáž porcie, môže si ju dať prevážiť, čo 
pani vedúca doporučuje, zároveň doporučuje stravovacej komisii zostavenej z rady rodičov, aby sa prišli pozrieť 
na výdaj a veľkosť porcie, pani vedúca je ochotná im ukázať normy a taktiež celý proces výdaja obedov 
a normovania 
 

8.A – rodičia sa sťažovali na problémy s parkovaním pri škole v ranných hodinách – RŠ uznala, že problém 
s parkovaním je dlhodobý ale do značnej miery si myslí, že tento rok je to oveľa lepšie tým, že boli zaradené 
ranné kruhy do vyučovania, žiaci spolu s rodičmi prichádzajú do školy skôr už o 7:30 a teda už nie je taký veľký 
stret o 7:40 ako bol pred rokom 

Podnety za rodičov EGJT – počet rodičov, ktorí sa zúčastnili 307  
Tercia – rodičia prosia o prevenciu krádeží – kamerový systém – pripomienka bola trochu zle naformulovaná 
a tak pani Mgr. Turčanová ozrejmila danú požiadavku, ktorá bola cielená na prevenciu – RŠ vysvetlila že 
k zavedeniu kamier je potrebné finančné zabezpečenie alebo napísanie projektu, na ktorý musí byť vyhlásená 
výzva 
 



IV.A5 – žiadosť o sfunkčnenie vodovodu a prosba o navýšenie toaletného papiera a utierok na WC – RŠ 
informovala, že komplikácia s vodovodom bola odstránená a k druhej časti podrobne vysvetlila, že zo strany 
študentov na EGJT sa v mnohých prípadoch jedná o neúsporné míňanie toaletného papiera a utierok (bolo 
a bude zaslané aj foto), nakoľko mesačné náklady na zabezpečenie TP a UT sú vo výške 1.000,- eur, čo činí 
10.000,- eur ročne, je potreba s tým niečo robiť, RŠ predstavila systém, kde si budú musieť žiaci v piatok 
zabezpečiť. TP budú pani upratovačky každý  pondelok a stredu dokladať do WC, v piatok si budú musieť triedy 
zabezpečiť TP z vlastných zdrojov, o tomto postupe pošle všetkým zainteresovaným stranám mail cez Edupage 
 

RŠ – informovala o chode krúžkovej činnosti pre školský rok 2024/2025, ktoré začali pracovať od 1.10.2024, 
pričom pripomenula, že dva krúžky Gymnastika 1,2 boli zrušené,  dôvodom bolo nedostatočné krytie pre 
vedúcu krúžku p. Palasthyovú, záujem o krúžok bol veľký, preto ju poprosili aj rodičia, aby našla nejakú schodnú 
cestu, aby bol krúžok v priestoroch školy a po vyučovaní ako boli zvyknutí, RŠ sľúbila, že pani Plasthyovú osloví 
a danú ponuku predloží. 
 

Na záver od RŠ zaznelo, že v mesiaci október bude burza SŠ v DK LM a do novembra prebehnú stužkové, na 
ktoré sa tešíme  

 
3. Voľba rady rodičov 
Na tento školský rok 2024/2025 bola zvolená Rada rodičov: 
 
 - Predseda rady rodičov: Petra Labajová Kubištová 
 - Podpredseda rady rodičov: Mgr. Martina Lengvarská 
 - Hospodár Rady rodičov: Petra Erhardtová 
 - Zástupca pre stravovanie: Marta Priehradníková 
 - Revízna komisia: Ing. Dana Hozová, Dagmar Dokoupilová 
 - Zapisovateľ:  Mgr. Kristína Šlauková 
 
4.  Informácie o čerpaní finančných prostriedkov z rozpočtu RRZ  
Hospodárka RRZ p. Karabínová oboznámila so stavom financií, o vyberaní príspevkov na Rodičovské združenie. 
 
Po predstavení návrhu rozpočtu na tento školský rok 2024/2025 vznikla diskusia o systéme podporovania 
jednotlivých žiadostí. Rozpočet bol nakoniec schválený tak, ako bol navrhnutý. 
Schválený rozpočet je v prílohe. 
 
5. Diskusia / Rôzne 
Ako už v bode schvaľovanie rozpočtu bolo spomenuté, tak sa pri schvaľovaní rozpočtu vznikla diskusia 
o financovaní jednotlivých žiadostí od učiteľov,  o výške príspevku a rozdelení vyzbieraných finančných 
príspevkov Rady rodičov. 
 
V diskusií padli rôzne návrhy. Predsedníčka to zhrnula s návrhom, že sa pozbierajú podnety od zástupcov tried 
EGJT, EZŠ na zmeny, ktoré budú východiskom pre budúci školský rok a na ďalšom stretnutí sa tieto návrhy 
rozdiskutujú. 
 
6. Záver 
Predseda rady rodičov ukončila stretnutie. 
 
 
 
 
 
 
 

 
V Liptovskom Mikuláši  27.10.2024 

 

Zapísal:   Petra Labajová Kubištová 


